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 Protokół nr 55/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 28 maja 2020 r. 

 

Z uwagi na aktualną sytuację epidemiologiczną przeprowadzono zdalne 55 posiedzenie 

Zarządu Powiatu z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość tj. za pomocą 

środków audiowizualnych na zasadzie wideokonferencji. 

Dyskusja i głosowania odbyły się poprzez system informatyczny. 

W zdalnym posiedzeniu uczestniczyli: Starosta - p. Andrzej Ochlak, Wicestarosta - p. Jerzy 

Czapliński, Członkowie Zarządu Powiatu: p. Barbara Grzywacz, p. Teresa Łątkowska,               

p. Marcin Buliński, Sekretarz – p. Ewa Kalisz - Górzkowska oraz Główna Księgowa –              

p. Jolanta Jamroży. Pan Starosta potwierdził obecność w/w osób, w posiedzeniu uczestniczyło                   

5 członków Zarządu. Wymóg kworum został zachowany. Posiedzenie otworzył pan Starosta.  

Pan Starosta przedstawił propozycję porządku obrad 55 zdalnego posiedzenia Zarządu. 

Pan Starosta zapytał, czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia.  

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 1.  

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu          

Nr 54/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 54/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia w formule 

"zaprojektuj i wybuduj" dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. 

nr 538 Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Skarlin - Nawra”. 

/do gabinetu Starosty weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 

 

Pan Starosta poinformował, że Członkowie Zarządu otrzymali w materiałach poprawioną 

wersję specyfikacji. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Pan Buliński zapytał jaki jest termin wykonania inwestycji. 

Pan Starosta odpowiedział, że termin wykonania inwestycji przewiduje się na 31.05.2021r. 

 

Specyfikacja stanowi załącznik nr 2. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego w formule 

"zaprojektuj i wybuduj" dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1246N dr. woj. 

nr 538 Skarlin – Nowe Miasto Lubawskie na odcinku Skarlin - Nawra”. 

Pan Starosta odczytał skład komisji przetargowej tj.: 

1. Przewodniczący –  Czapliński Jerzy 

2. Zastępca Przewodniczącego – Widźgowska Beata 

3. Sekretarz – Kraszkiewicz Marcin 

4. Członek komisji – Klimek Monika 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Pan Buliński zapytał panią Robaczewską, kiedy rozpoczynają się prace związane z 

wykaszaniem traw przy drogach powiatowych. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że pracownicy ZDP  już zaczęli wykaszać trawy. 

Pan Buliński zapytał w jakiej gminie już rozpoczęto prace.  

Pani Robaczewska odpowiedziała, że dzisiaj prace rozpoczną się w gminie Nowe Miasto 

Lubawskie, w stronę Radomna. 

 

/Pani Robaczewska wyszła z gabinetu Starosty/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 118 w budynku 

administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pan Starosta poinformował, że lokal będzie wynajmowany przez Powiatową Stację Sanitarno – 

Epidemiologiczną. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie odroczenia terminu spłaty należności z tytułu czynszu za najem powierzchni 

reklamowej na elewacji budynku administracyjno – biurowego przy ul. Grunwaldzkiej 3 

w Nowym Mieście Lubawskim dla firmy Fabryka Mebli „Szynaka” Sp. z o.o.,                    

ul. Makuszyńskiego 4, 13-300 Nowe Miasto Lubawskie. 

Pan Starosta poinformował, że firma złożyła wniosek o odroczenie terminu płatności należności 

za najem powierzchni reklamowej o 90 dni, odroczenie terminu spłaty obejmuje należności 

powstałe w miesiącach: kwiecień, maj 2020 r. Stwierdził, że jest za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku, ponieważ w/w firma niejednokrotnie pomagała powiatowi. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
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Wniosek stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia  arkusza organizacji roku szkolnego 2020/2021 w Zespole Szkół im. 

C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/do gabinetu Starosty weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

Pan Starosta odniósł się do opinii kuratorium w sprawie przygotowanych arkuszy. Wyjaśnił, że 

w arkuszu Z.S. im. C.K. Norwida nie wskazano szkoły policealnej, ponieważ od paru lat nie ma 

chętnych do tego typu szkoły (szkoła policealna prowadzona jest w ZSZ Kurzętnik). Ponadto 

dodał, że w arkuszu również nie wskazano Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych,  

ponieważ tak jak w poprzednim przypadku również od paru lat nie ma chętnych do tego typu 

szkoły (w chwili obecnej prowadzony jest nabór i w momencie utworzenia szkoły zostanie ona 

ujęta w aneksie nr 1, natomiast godziny zostaną przydzielone nauczycielom jako godziny 

ponadwymiarowe).  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Kuratorium Oświaty stanowi załącznik nr 5. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia arkusza organizacji roku szkolnego 2020/2021 w Zespole Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku. 

Pan Starosta wyjaśnił, że jeżeli chodzi o uwagi do technikum, to nie została zsumowana jedna 

tabletka, ponieważ plan nauczania tworzony był w Excelu, zostało to poprawione. Ponadto 

poinformował, że nauczycielka języka niemieckiego posiada kwalifikacje do nauczania 

przedmiotu, ponieważ ma tutaj zastosowanie § 29 ust. 2 pkt 1 rozporządzenia w sprawie 

szczegółowych kwalifikacji wymaganych od nauczycieli (kwalifikacje nie zostały dołączone do 

arkusza, ponieważ nauczycielka uczy drugi rok w ZSZ w Kurzętniku, były one dołączone do  

arkusza roku szkolnego 2019/2020). Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o branżową szkołę I stopnia to: 

- w klasach I, II, III w zawodzie operator obrabiarek skrawających nie podano symbolu 

cyfrowego zwodu i nazwy kwalifikacji wyodrębnionych w zawodzie – zostało to uzupełnione, 

- wskazano liczbę godzin w zawodzie mechanik pojazdów samochodowych (był to jedyny plan 

nauczania, który w szkole branżowej I stopnia posiadł dwie strony, najprawdopodobniej druga 

strona nie została wydrukowana do analizy). 

Natomiast jeżeli chodzi o szkołę policealną to nie wskazano jej w arkuszu, ponieważ od paru lat 

nie ma chętnych do tego typu szkoły (w chwili obecnej jest prowadzony nabór i w momencie 

utworzenia szkoły zostanie ona ujęta w aneksie nr 1, natomiast  godziny zostaną przydzielone 

nauczycielom jako godziny ponadwymiarowe).  

Pani Orłowska dodała, że w tym roku po raz pierwszy arkusze organizacyjne zostały przesłane 

w formie elektronicznej, arkusze są bardzo obszerne. Ponadto poinformowała, że w tym roku 

arkusze organizacyjne nie są sprawdzane przez pracowników kuratorium tylko przez firmę 

zewnętrzną, dlatego są takie uwagi jak przedstawione w opiniach.  
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Pani Orłowska poinformowała, że wszyscy nauczyciele, którzy byli zatrudnieni w szkołach 

prowadzonych przez powiat są w przyszłym roku szkolnym nadal zatrudnieni w pełnym 

wymiarze czasu pracy. Dodała, że pierwszy nabór do szkół jest zaplanowany do 4 sierpnia, 

natomiast drugi nabór zaplanowano do 12 sierpnia. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Kuratorium Oświaty stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia  arkusza organizacji roku szkolnego 2020/2021 Powiatowego 

Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 

Pan Starosta poinformował, że arkusz PCRE jest bez uwag.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Kuratorium Oświaty stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Miasto Lubawskie w obrębie geodezyjnym Bratian. 

/do gabinetu Starosty wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i 

Budownictwa/ 

 

Pan Samsel poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa mieszkaniowa 

jednorodzinna z dopuszczeniem usług. Dodał, że wydział nie wnosi uwag do uchwały w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 8. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 9. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na rozbudowie drogi gminnej w miejscowości Radomno droga publiczna nr 

181020N. 

 

Pan Buliński stwierdził, że 14 dniowy okres na wydanie decyzji już minął. Zapytał co w takiej 

sytuacji. 

Pan Samsel odpowiedział, że termin dotyczący wydania decyzji nie minął, ponieważ dokonano 

uzupełnienia dokumentacji i termin został wydłużony. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Wniosek firmy DAN-TOR stanowi załącznik nr 10. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie rezygnacji z deponowania środków pieniężnych na lokatach terminowych typu 

OVERNIGHT. 

Pani Jamroży wyjaśniła, że rezygnuje się z deponowania środków pieniężnych znajdujących się 

na rachunku budżetu powiatu na lokatach terminowych typu OVERNIGHT w banku PKO BP 

SA., ponieważ wysokość stopy referencyjnej WIBID ON znajduje się na niższym poziomie niż 

marża banku tj. poniżej 0,22 p.p. Zaistniała sytuacja powoduje, iż lokaty OVERNIGHT nie 

przynoszą dochodu w postaci odsetek kapitałowych dla budżetu powiatu.    

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 

Towarzystwa Przyjaciół Dzieci w sprawie rezygnacji z przyznanej dotacji na zadanie 

publiczne pn. „Aktywizacja niepełnosprawnych”. 

 

Pan Starosta wyjaśnił, że ze względu na sytuację epidemiologiczną organizacje nie są w stanie 

zrealizować swoich zadań. 

Pani Sekretarz poinformowała, że w związku z tym, iż nie mają tutaj zastosowania przepisy 

ustawy dotyczącej COVID-19 rozwiązanie umów z organizacjami nastąpi na podstawie 

zapisów zawartych w umowach. Dodała, że organizacje jeszcze nie otrzymały środków na 

realizację zadań.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do informacji przedstawionych przez 

organizacje. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań do informacji. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 11. 
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Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 

Stowarzyszenia Koła Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu w sprawie rezygnacji z przyznanej 

dotacji na zadanie publiczne pn. „Promowanie tradycji kulturowych w powiecie 

nowomiejskim”. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 12. 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją 

Stowarzyszenia „Rozwiń skrzydła” z Biskupca w sprawie rezygnacji z przyznanej dotacji 

na zadanie publiczne pn. „Promowanie zdrowego stylu życia” 

 

Informacja stanowi załącznik nr 13. 

 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 

przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 14. 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze stanowiskami 

Konwentów Powiatów. 

 

Stanowiska stanowią załączniki nr 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24, 25. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w zdalnym posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


